

Guest Policy for Using the Club Facilities

The following guest policy for using the Club facilities would be implemented from 29 October 2021:

Social and Sports Facility:

Facilities	Headcount	Guests Policy	Mask Requirement	Remarks
Badminton Courts	4 persons/court	Each member may invite 1 guest / day to use any one of the three sessions (Morning, Afternoon and Evening).	Mask at all times, except when playing on court, or consuming drink when necessary.	A distance of at least 1.5m should be kept between groups.
Tennis Courts				
Golf Driving Range	2 persons/bay	Each member may invite a maximum of 1 guest	Mask at all times, except when consuming drink (where reasonably necessary), or exercising with adequate distance kept.	
Multi-activities Room	16 persons (4 persons/group)			
Squash Courts	2 persons/court			
Billiard Room	4 persons/table	Each member may invite a maximum of 3 guests.	Mask at all times, except when playing on the green, or consuming drink when necessary.	
Covered Lawn Bowls Green	A maximum of 4 persons at each side of a rink at any time			
Outdoor Lawn Bowls Green				
Cards Rooms	Room 2, 5, 6 : 8 persons/room Other Rooms : 4 persons/ room			
Darts Room	4 persons/board		Mask at all times	
Children Playroom	10 persons (inclusive of adults and children)	Guests are <u>NOT</u> allowed.	Mask at all times	
Gymnasium	16 persons			
Swimming Pool & Water Games Area	30 persons		Mask at all times, except when swimming, showering, warming up with adequate distance kept, or walking to/from the changing rooms from/to the pool.	
Table Tennis Room	4 persons/table		Mask at all times, except when playing games at the table, or consuming drink when necessary.	
Changing Rooms	N/A	Guests who have been injected one dose of Covid-19 are allowed to use the changing and shower facilities before and after participating in sporting activities.	Mask at all times, except when having a shower.	Guests are required to register at the reception counter, and present their vaccination records to the attendants of changing rooms before visiting the facilities.
Karaoke Rooms	Large Room: 8 persons Medium Room: 4 persons Small Room: 2 persons	Large Room : Guests are <u>NOT</u> allowed. Medium Room: Max. 3 guests Small Room: Max. 1 guest	Mask at all times, except when consuming food / drink.	All users are required to present their vaccination record upon entering the premises.



Catering Facilities:

Catering Facilities	Opening Hours	Headcount per table	Remarks
Dragon Room	11:00 – 15:00 and 18:00 – 22:00 (Zone B) 18:00 – 23:00 (Zone C/D)	4 (Zone B)/ 6 (Zone C)/ 12 (Zone D)	Each member may reserve a maximum of 2 tables at each dining room at any time.
Fortune Café	Mon – Fri: 07:30 – 15:30 and 18:00 – 22:00 (Zone B) 18:00 – 22:30 (Zone C) Sat, Sun & PH: 07:30 – 22:00 (Zone B) 07:30 – 22:30 (Zone C)	4 (Zone B) / 6 (Zone C)	Please make reservations in advance for dining in Zone C / Zone D. For Zone D, at least two-thirds of users must have received the first dose of vaccination. All are required to present their vaccination record for verification.
Family Lounge	11:00 – 20:00	4	At least one member at each table.
Old Corner	11:00 – 22:00	4	
Centenary Bar	Mon – Sat: 12:00 – 24:00 Sun & PH: 10:00 – 24:00	4	All users must have received the first dose of vaccination and are required to present their vaccination record for verification.
Banquet Hall	12:00 - 23:00	6 (Zone C) / 12 (Zone D)	For Zone D, at least two-thirds of users must have received the first dose of vaccination. Members & their guests are required to present their vaccination record for verification. Number of persons hosting banquet at any one time must not exceed 120 persons.

***Jacuzzi, Sauna Rooms and Steam Rooms will remain closed.**

**** “LeaveHomeSafe” QR code must be used by all users when using the Club’s facilities, except Covered & Outdoor Lawn Bowls Green, Multi-activities Room, Reading Room, Internet Corner and Quiet Room.**

*****All members should observe and comply with HKSAR social distancing requirements upon entering the Club premises and using the club facilities.**



會所設施使用之來賓政策

我們謹告知各會員，以下來賓政策將由二零二一年十月二十九日起實施：

社交及體育設施：

設施	人數限制	來賓政策	佩戴口罩要求	備註
羽毛球場	每個球場最多4人	每個會籍每天可邀請1位來賓於三段時段內其中的一節「上午、下午或晚上時段」使用球場。	除在球場上運動，或飲用飲品時外，須一直佩戴口罩。	羣組之間應保持至少1.5米的距離。
網球場				
高爾夫球練習場	每條球道最多2人	每個會籍最多可邀請1位來賓。	除在飲用飲品時，或在與其他人保持足夠距離的情況下運動外，須一直佩戴口罩。	
多用途活動室	16人 (每小組4人)			
壁球室	每個球場最多2人			
桌球室	每檯最多4人	每個會籍最多可邀請3位來賓。	除在草地滾球場上運動，或飲用飲品時外，須一直佩戴口罩。	
室內草地滾球場	於任何時候每條球道每邊最多4人使用			
室外草地滾球場				
牌房	2、5、6號房間：最多8人， 其他房間：最多4人			
飛鏢房	每條線道最多4人	來賓 <u>不能</u> 使用。	須一直佩戴口罩	
兒童遊戲室	10人 (包括成人及兒童)			
健身室	16人			
泳池及兒童嬉水池	30人			
乒乓球室	每檯最多4人			
更衣室	不適用	來賓如已接種第一劑 2019 冠狀病毒病疫苗，可在參與體育活動之前及之後，使用更衣及沐浴設施。	除在淋浴時外，須一直佩戴口罩。	來賓須在接待處登記，並在使用相關設施前，向更衣室服務員出示疫苗接種記錄。
卡拉OK房	大房：8人 中房：4人 細房：2人	大房：來賓 <u>不能</u> 使用 中房：最多可邀請3位來賓 細房：最多可邀請1位來賓	除在飲食時外，須一直佩戴口罩。	所有使用者在進入場所前，須出示疫苗接種記錄。



餐飲設施：

餐飲設施	開放時間	每桌人數限制	備註
威龍中菜廳	11:00 – 15:00 及 18:00 – 22:00 (B區) 18:00 – 23:00 (C/D區)	4人(B區)/ 6人(C區)/ 12人(D區)	在任何時間、任何餐飲設施內，每個會籍只可預留最多2桌。 如欲在C區 / D區用餐，請先訂座。
福星閣西餐廳	週一至週五： 07:30 – 15:30 及 18:00 – 22:00 (B區) 18:00 – 22:30 (C區) 週六、週日及公眾假期： 07:30 – 22:00 (B區) 07:30 – 22:30 (C區)	4人 (B區) / 6人 (C區)	如在D區用餐，須至少有三分之二的使用者已接種第一劑疫苗。所有使用者須出示疫苗接種記錄，以作驗證。
家樂廊	11:00 – 20:00	4人	每張檯須最少有一位會員。
懷舊角	11:00 – 22:00	4人	
世紀吧	週一至週六：12:00 – 24:00 週日及公眾假期：10:00 – 24:00	4人	所有使用者須已接種第一劑疫苗，並須出示疫苗接種記錄以作驗證。
宴會廳	12:00 - 23:00	6人 (C區) / 12人 (D區)	如在D區用餐，須至少有三分之二的使用者已接種第一劑疫苗。 會員及來賓須出示疫苗接種記錄，以作驗證。 在任何時候，宴會活動人數均不得超過120人。

*水力按摩池、桑拿房、蒸氣房維持關閉

**除室內及室外草地滾球場、多用途活動室、閱讀室、互聯網角和休息室外，會員及其來賓使用其他會所設施前必須掃描「安心出行」二維碼。

***所有會員在進入會所及使用會所設施時，均須遵守香港特別行政區的社交距離規定。

